
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2025-07-02 18:01:18

Bolojan: Vom reașeza TVA la doua cote - 11% și 21%

Premierul Ilie Bolojan a anunțat miercuri ca printre masurile  pentru scaderea deficitului se afla reașezarea

TVA la doua cote, de 11%  și de 21%, și creșterea accizelor pentru bauturi alcoolice și  combustibili.

'Vom reașeza TVA la doua cote, azi avem trei cote de TVA. Vor ramâne  cota de 11% și cota de 21%. La cota

redusa vor ramâne medicamentele,  alimentele, serviciile publice, apa și canalizarea, apa pentru irigații,  carțile,

lemnele de foc, energia termica. Propunem ca industria HORECA  sa ramâna la acest nivel. (...) O alta masura este

creșterea accizelor  cu 10% pentru bauturi alcoolice, pentru combustibili. Va crește și  acciza pentru țigari', a

declarat Bolojan într-o conferința de presa la  Palatul Victoria. 

”Vom propune ca și anul viitor pensiile și salariile sa ramâna plafonate”

Premierul Ilie Bolojan a declarat, miercuri, ca anul viitor pensiile și salariile vor ramâne plafonate.

'Vom propune o masura temporara - și anume ca și anul viitor pensiile și salariile sa ramâna plafonate', a spus Ilie

Bolojan, într-o conferința de presa la Palatul Victoria. 

”Daca nu am face nimic sau am lungi aceste masuri, am putea intra într-o recesiune brutala”

Premierul Ilie Bolojan a declarat miercuri ca, daca nu ar fi luate masurile pentru reducerea deficitului bugetar,

România ar putea intra într-o recesiune brutala.

'Daca nu am face nimic sau am lungi foarte mult aceste masuri, ar fi câteva consecințe care ar însemna intrarea în

incapacitatea de plata a statului român, creditorii noștri, cei care ne împrumuta în prezent și de care avem nevoie și

în viitor, pentru ca nu putem sa funcționam altfel nu ne-ar împrumuta și nu am putea acoperi cheltuielile statului,

inclusiv salariile și pensiile. Accesul la fondurile europene sunt condiționate de reforma fiscala, nu am mai avea

acces la fondurile europene. Va rog sa va gândiți ca nu am putea continua jumatate din investițiile pe care astazi le

avem în curs la marile autostrazi, la liniile de cale ferata în fiecare localitate din România, ceea ce ar însemna ca

practic am intra într-un risc în care am fi degradați, am intra în așa numita categorie de junk, ceea ce înseamna ca

țara noastra nu mai este recomandata investițiilor și foarte puține investiții straine ar veni într-o astfel de țara și am

intra într-o recesiune brutala, ceea ce ar însemna pierderi de locuri de munca mare, un șomaj puternic, un curs care

s-ar deprecia masiv și acest lucru nu ni-l putem permite în momentul de fața', a spus Ilie Bolojan, într-o conferința

de presa la Palatul Victoria.
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